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Cc @minvws.nl]; ) @minvws.nl]
From: )
Sent: Tue 9/22/2020 7:45:01 AM

Subject: RE: Opstellen overeenkomst [EE
Received: Tue 9/22/2020 7:45:01 AM

Dag IEEE. allen,

Dank voor je mail. Lijkt me goed om ook intern te bespreken waar we wel en met van zijn, alvorens we im gesprek gaan met

512:
py ook al eens gevraagd hoe het zit met contractbeheer, en wie daar van is. De HIS zet deze is een systeem, maar

voert bi) mijn weten geen actief beheer, dat ligt dan weer bij beleid. Veel onduidelijkheden dus. Heb aangegeven dat dat in

1eder geval niet bij WJZ ligt. Overigens weet [ERERel van het bestaan van de HIS af.

Ik ben de aankomende weken wel met verlof (behalve vandaag en. Volgende week dinsdag ivm een cursus) dus laat dat

graag aan jullie over.€

Groet,
5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

Van: ED Sil) <INEXETI mins nl >
Datum: maandag 21 sep. 2020 4:30 PM

Aan: @minvws.nl>

Kopie: ) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Opstellen overeenkomst [FET]

Hoi ben en iBE de cc maar ze is er deze week niet)

heb ik aan de lijn gehad. Ze is arts en van het team van [IIIEEEI. Ze begrijpt niet

waarom ze nu via de his moet terwijl ze dit eerder niet deden en er sprake is van spoed mbt de ovk voor

sneltesten. lk heb gezegd dat ik deze wel wil doen (zie ook mail van linnea) en wel meer info nodig heb, die krijg
ik nog. Daarnaastwil ze graag samen me met ons overleggen hoe het proces mbt contracten gaat. Ik heb

herhaald wat linnea schrijft maar ze blijft het vieemd vinden dat ze formulier voor his moet invullen. Ze zal dit met

hugo opnemen en komt erop terug.

We wachten dus nog op haar verdere reactie maar dan weten jullie dit vast.

Groet

Verzonden met BlackBerry Work(www_blackberry.com)

Van: EENCEN) SEE ivws o>

Verzonden: 21 sep. 2020 08:47

Aan:EEE<BESETIN @minvws nl>
Onderwerp: FW: Opstellen overeenkomst

GroetERRM
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van:CEERI)EER© minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 18 september 2020 12:52

Aah: 5.1.2 ZEN)<BEEEE@ minvws nl>
Onderwerp: RE: Opstellen overeenkomst [EEE]

Wat is het probleem precies? Ik lees dat WIZ (bij wijze van uitzondering) het inkoopcontract wil opstellen. Als |JEEEEY het

maandag oppakt, dan is het toch opgelost?

Van: SEE BESinvis n>
Verzonden: donderdag 17 september 2020 14:03

"... rh
invws.nl>; ) <BR © minvws.ni>; CED

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Opstellen overeenkomst

Beste allen, ik merk dat dit niet goed gaat, maar ik weet niet hoe er een kink in de kabel is gekomen | CEIdoen

we?

Van: 5.1.2e 5.1.2e )
Verzonden: donderdag 17 september 2020 13:15

aan:IEE)IEE© minvws.nl>
Onderwerp: FW: Opstellen overeenkomst [EXE]

Hol IB un jij meelezen?

5.1.2e

Verzonden: donderdag 17 september 2020 12:40

Aan: A. A. A. @minvws.nl>

CC: A. A. A. gE minvws.nl>; [EEN 4B chupmiddelen.nl>

Onderwerp: Opstellen overeenkomst SRR;

Ik heb inmiddels met een aantal collega’s gesproken en de conclusie is als volgt:

Zoals reeds aangegeven, worden inkopen door de minister uitgevoerd door de HIS, de Haagse Inkoop Samenwerking (HIS). Dat

geldt ook voor inkopen die door het LCDK worden begeleid; contracten die (namens) de minister van VWS worden ondertekend,
worden beginsel door de HIS contractueel vastgelegd. Ik zeg in beginsel, omdat het ook wel eens voorkomt dat de directie

wetgeving en juridische zaken (WJZ) contracten opstelt. Echter, dit betreffen geen reguliere inkoopcontracten, maar contracten

waarbij de minister bijvoorbeeld (financieel) garant staat, of waarin andere (niet inkoop gerelateerde) afspraken worden

gemaakt.

In het afgelopen half jaar is het bij wijze van uitzondering wel eens voorgekomen dat WJZ heeft meegelezen met een

inkoopcontract, of die zelfs heeft opgesteld, maar die werkzaamheden vallen niet onder de reguliere taken van WJZ. WJZ is de

afgelopen periode wel veelvuldig betrokken geweest bij garantieovereenkomsten waar LCDK mee bezig is geweest, maar zijn
ook geen overeenkomsten die bij de HIS horen (maar bij W12Z).
Ik begrepen dat een externe advocaat het afgelopen half jaar veel contracten heeft opgesteld waar het LCDK

bij betrokken is geweest. Dat is ook een afwijking van de reguliere werkwijze (omdat externe advocaten alleen via WJZ kunnen

worden ingehuurd), maar vanwege de crisis situatie en het grote tekort aan ondersteuning was dat voor die periode
gerechtvaardigd.

Wij bespraken dat de inkoop van antigeentesten feitelijk een reguliere inkoop betreft, waarbij de inkopers van het LCDK de

feitelijke afspraken maken. Omdat de gemaakte afspraken - die naar ik begrijp op voorhand zijn geaccordeerd door de SG - nu

op schrift moeten worden gesteld, staat hiervoor de HIS aan lat. De standaard werkwijze hiervoor is dat de betrokken

beleidsmedewerker, in casu jij, een inkoopaanvraag indient bij de HIS. Dit is heel eenvoudig en kan via de volgende link.

5.1.2h
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In de inkoopaanvraag moet worden ingevuld wat de casus is; namelijk dat de SG al heeft geaccordeerd voor het inkopen van

een X aantal antigeentesten, en dat de onderhandelingen en afspraken zo goed als afgerond zijn (door het LCDK), en dat deze

met spoed moeten worden vastgelegd. Het is van belang om bij de inkoopaanvraag gelijk alle relevante stukken toe te voegen,

zoals het schriftelijk akkoord van de SG, maar ook alvast de relevante informatie (mailwisselingen) en de offerte van Abott. Je

kunt hierbij ook aangeven dat je hierover contact hebt gehad met mij, en dat het met spoed moet worden opgepakt omdat het

een corona-gerelateerde inkoop betreft. Zodra de aanvraag is binnengekomen, wordt er binnen de HIS direct een inkoper aan

het dossier gekoppeld die vervolgens contact met jou (EEEnet wat handig is) opneemt om de details te bespreken.

Ik heb overigens ook al contact gehad met de HIS, en aangegeven dat dit dossier er aan komt en dat het met spoed behandeld

moet worden, mede omdat er onduidelijkheid was over de werkwijze, en dat het daardoor wellicht langer is blijven liggen dan de

bedoeling was. Ik wil je dan ook adviseren om met spoed de aanvraag in te dienen. WJZ kan dan meelezen met bijvoorbeeld de

bepaling over de voorwaardelijke inkoop van extra testen, maar daarover schakelt de HIS direct met W1Z.

betrekking tot de input van WJZ, heeft mijn leidinggevend angegeven dat WJZ bij wijze van uitzondering deze

inkoopaanvraag kan oppakken en een inkoopcontract kan opstellen. Dit zal dan echter wel moeten wachten op de terugkomst
van [EIEN die er maandag weer is.

Omdat ik mij kan voorstellen dat dit als een totale

bene
komt en dat er bepaalde verwachtingen zijn gewekt met

Laat maar weten wat jullie voorkeur heeft!

Groet,

Directie Wetgeving en Juridische Zaken

Cluster Specialistisch Juridisch Advies

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag
Postbus 22350 | 2500 EJ Den Haag


